

Title (en)

HELMET VISOR PROVIDING DIRECT VISIBILITY.

Title (de)

SCHUTZHELMVISIER MIT UNGEHINDERTER SICHT.

Title (fr)

VISEUR DE CASQUE PERMETTANT UNE VISIBILITE DIRECTE.

Publication

EP 0056391 A1 19820728 (EN)

Application

EP 81902048 A 19810716

Priority

BR 8004518 A 19800716

Abstract (en)

[origin: WO8200243A1] A visor for helmets that includes a forwardly directed upper part (2/2-1) which can be made of a darker material like "Ray-ban". The lower part (2/2-2), positioned rearwardly of the upper part, is made of transparent and light material and combines for total protection of the whole visor. The free area (2/2-3) (gap) sheltered and protected by the upper part, provides direct visibility without any interference and protects against rain. Since the flow of air through the visor is retarded, rain drops, dust and snow are not admitted into this area.

Abstract (fr)

Viseur pour casques comprenant une partie superieure (2/2-1) orientee vers l'avant qui peut etre composee d'un materiau plus fonce du type "ray-ban". La partie inferieure (2/2-2), positionnee en retrait par rapport a la partie superieure, est composee d'un materiau transparent et leger et contribue a la protection totale de tout le viseur. La zone libre (2/2-3) (ecartement) abritee et protegee par la partie superieure, permet une visibilite directe sans aucune interference et protege de la pluie. Etant donne que l'ecoulement d'air au travers du viseur est ralenti, les gouttes de pluie, la poussiere et la neige ne peuvent pas penetrer dans cette zone.

IPC 1-7

A42B 3/02

IPC 8 full level

A42B 3/22 (2006.01)

CPC (source: EP)

A42B 3/221 (2013.01); **A42B 3/226** (2013.01); **A42B 3/28** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8200243 A1 19820204; BR 8004518 A 19810901; EP 0056391 A1 19820728

DOCDB simple family (application)

BR 8100004 W 19810716; BR 8004518 A 19800716; EP 81902048 A 19810716